
 כרם מהר"ל –ועד מקומי 

   /2122/4ה מס'  פרוטוקול ישיב

 02.1.80 : תאריך

 יהודה בונהרוזנבלט ברוך, פריד אליעזר, יריב ענפי :חברי וועד נוכחים ,  

 חברי וועד חסרים:  

 מוזמנים:  

 נציג מליאה -, ממה ליפשיץמזכיר – פרידמן צבי: משתתפים נוספים 

  :על סדר היום

 המקומי במקום יפית ברק שהתפטרה המלצה על מועמד לועד .8

 המשך טיפול מול הקב"ט - ביטחון .0

 גינון .3

 תמרורים .4

 מועדון נוער .5

 דוח כספי .6

 החלטות: 

הועד המקומי החליט להמליץ על ביבה אילון : המלצה על מועמד לועד במקום יפית ברק שהתפטרה .8

ועצה כרמל סלע כחברת ועד במקום יפית ברק שהתפטרה, ולהעביר המלצה זו לאישורו של ראש המ

 )בהתאם לנהלים(.

 :בטחון .0

 לא מתאימה לנו, נדחתה בשלב זה.₪  0222סיורים בלילה בעלות של  0הצעתו של הקב"ט לגבי  .א

לבקש הצעה מחודשת לפי בהמשך להצעות מיגון המושב בשערים חשמליים ומצלמות, הוחלט  .ב

 שנים(. 5לשנה למשך ₪  12,222שנים ) 5בפריסה של ₪  422,222תקציב של 

השתתפות האגודה בעלויות  הועד המקומי ייפגש עם ועד האגודה לצורך בדיקה ודיון נוסף בעניין .ג

 לשדות.השערים 

 : גינון .3

עקב ריבוי הנזקים במערכות ההשקיה, החליט הועד לפנות לצבור ולהפנות את תשומת לב  .א

ומערכות ההשקיה, להימנע מלערום ערמות גזם על הגינות ועל  המחייהתושבים לשמירה על הצ

 הצנרת.

יש לפנות לתושבים בעניין צמחיה / עצים /ענפים "שמשיגים גבול" ומהווים מטרד לעוברים ושבים  .ב

 במדרכות ובדרכים.

 : תמרורים .4

 יש לדאוג להצעת מחיר לטיפול בתמרורים הקיימים ולהשלמת החסר.

  :מועדון נוער .5

על מנת שנוכל להחליט לגבי  ,04.1.80עד סוף השבוע של משכ"ל ר רוזנבלט ידאג להצעת מחי ברוך

 הצעד הבא.

  תדפיס יתרות: .6

 צבי יציג מעתה בכל ישיבת ועד תדפיס יתרות בחשבון הבנק.


